
 

 

  
 

en arbeidstaker- 
organisasjon i YS 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Protokoll fra årsmøte i Parat UiO tirsdag 7. mars 2023 
 

Møtet ble avholdt i møterom 8113, Domus Juridica (Det juridiske fakultet), Kristian August gate 17. 

Det var 16 medlemmer tilstede på møtet.  

Parat UiOs leder, Ariel Sevendal, ønsket velkommen til møtet. 

 

Styrets forslag til forretningsorden: 

- Ariel Sevendal - ordstyrer 

- Kari Hegerstrøm - referent 

- Annette Hjelmevold og Kristian Omnes - undertegne protokollen 

Styrets forslag til forretningsorden ble enstemmig vedtatt. 

 

 

1. Åpning – godkjenning av innkalling og dagsorden 

 

Vedtak: Innkalling og dagsorden ble godkjent og årsmøtet erklært for lovlig satt. 

 

 

 

2. Årsberetning 2022 

Årsberetningen ble behandlet hovedpunkt for hovedpunkt. 

 

Innspill og korrigeringer: 

 

• Side 1, 3. avsnitt: kronebeløpet 15 600 i lønnsøkning til alle er feil, det korrekte tallet er  

15 300. 

• Side 2, Lokale tillitsvalgte: Hovedtillitsvalgte minnet om at vi behøver lokal tillitsvalgt på 

flere av enhetene, bl.a. for deltakelse på lokale IDF-møter.  

• Side 3: Aktiviteten og medlemsarrangementer har tatt seg opp i 2022 og det er benyttet en 

del midler på bl.a. foredragsholdere til medlemsarrangementer. Vi vil fortsette med dette 

også i kommende periode.  

• Side 3: Viktige saker 13: det er nye saksbehandlingssystemer og arkiv. 

 

Vedtak: Årsberetning for 2022 ble enstemmig godkjent og vedtatt med de korrigeringer som 

fremkom i møtet. 

 

 

 

3. Regnskap 2022 

Regnskapet for 2022 ble gjennomgått og spørsmål besvart. 

 

Vedtak: Regnskap for 2022 ble enstemmig godkjent og vedtatt. 

  



 

 

 Side: 2 av 3  
   

 

4. Budsjett 2023 

Budsjettet for 2023 ble gjennomgått. 

 

Korrigeringer som må gjøres: 

 

• Sum for driftsmidler fra Parat må korrigeres til kr. 117.000 da vi får mer pr medlem. 

• Den foreslåtte avsetningen til drift av kontoret kan reduseres fra kr. 51.000 til kr. 25.000. 

Det skal gjøres noen oppgraderinger av kontoret, men det er ikke nødvendig med så stor 

avsetning som opprinnelig foreslått. 

• Differansen fra kr. 51.000 til kr. 25.000 er på kr. 26.000 og overføres til 

arrangementsgruppa som da får en bevilgning på kr. 256.000. 

• Det er foreslått å ha styreseminar for det nye styret, med vararepresentanter. Det vil foregå i 

mai. Det vil også bli en middag for det nye styret.  

• Det foreslås å avholde flere medlemsarrangementer også i kommende periode. 

• Kolonnene for regnskap og differanse fjernes fra dokumentet så det er lettere å forstå. Nytt, 

korrigert budsjett følger protokollen. 

 

Vedtak: Budsjett for 2023 ble enstemmig godkjent og vedtatt med de korrigeringer som 

fremkom i møtet. 

 

 

 

5. Innkomne forslag  

Det var innkommet 1 forslag.  

 

Forslag 5.1: Forslag om kurs. Kurs i styrearbeid. 

 

Vedtak: Forslag 5.1 Forslag om kurs. Kurs i styrearbeid ble enstemmig vedtatt.  

 

 

 

6. Valg 

 

a) Valg av styre 

Valgkomiteens leder, Åse Torunn Trandheim, la fram komitéens innstilling som følger: 

 

Nestleder Fridtjof Jerve HF – ny for 2 år  

 

Styremedlem Younas Mohammad Ibrahim EA – gjenvalg 

Styremedlem Knut Ottersen USIT– gjenvalg  

Styremedlem Helle Solvang USIT – ny for 2 år  

Styremedlem Lene Stunes OPA – ny for 2 år  

Styremedlem Kirsti Langvatn MED –– ny for 2 år  

Styremedlem Stian Frammarsvik MED – ny for 2 år  

Styremedlem Gry Elisabeth Olsen OD – ny for 2 år  

 

1. varamedlem Ken-Erling Jensen JUS – ny for 1 år  

2. varamedlem Yun Zhou MED – ny for 1 år  

3. varamedlem Lars Inge Lønning HF – ny for 1 år  
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Følgende er ikke på valg i 2023:  

Styreleder Ariel Sevendal UV  

Styremedlem Kari Hegerstrøm JUS  

Styremedlem Anne G. Innes MN 

 

 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble vedtatt ved akklamasjon. 

 

 

Ariel benyttet også anledningen til å takke Kristian Omnes for hans innsats i styret 

og PVV i mange år. 

 

 

b) Valg av valgkomite 

Styret ved Ariel Sevendal la fram sitt forslag til ny valgkomité som følger: 

 

Asle Fredriksen (tidl. nestleder), Eiendomsavdelingen, foreslås valgt inn i valgkomiteen etter 

Marius Heimly Amundsen, Eiendomsavdelingen.  

 

Følgende er ikke på valg i 2023: 

- Gunnar Olsen, Eiendomsavdelingen 

- Åse T. Trandheim, eSak 

- Yamila Lopez Munoz, eSak (vara) 

 

Valgkomitéen velger selv sin leder. 

 

Vedtak: Styrets forslag til valgkomité ble vedtatt ved akklamasjon. 

 

 

 

Etter den formelle delen av årsmøte var det trekning av gavekort til årets verver og årets 

vervede medlem: 

• Venke Fonstad, barnehagene – gavekort pålydende kr. 7 500 som årets verver. 

• Simen F. Eielsen, NHM – gavekort pålydende kr. 2 500 som årets vervede medlem. 

 

 

 

 

 

Blindern/Oslo, (dato for undertegning her) 

 

 

 

 

 

Annette Hjelmevold  Ariel Sevendal   Kristian Omnes 

(Møteleder) 

 


